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باختهای تراکتور را به گردن میگیرم/ از موقعیت ها استفاده نکردیم

سرمربی تراکتورسازی تبریز با بیان اینکه مقابل راه آهن می توانستیم سه امتیاز را کسب کنیم گفت: از این بازی تا پایان

فصل اگر تراکتورسازی بازی را واگذار کند تمام باخت ها به گردن من خواهد بود.

سرمربی تراکتورسازی تبریز با بیان اینکه مقابل راه آهن می توانستیم سه امتیاز را کسب کنیم گفت: از این بازی تا پایان فصل
اگر تراکتورسازی بازی را واگذار کند تمام باخت ها به گردن من خواهد بود.

به گزارش خبرنگار مهر امیر قلعه نویی پس از تساوی مقابل راه آهن تهران در ورزشگاه شهدای شهر قدس با بیان این مطلب
افزود: بازی خوبی از خود ارائه دادیم و می توانستیم برنده این دیدار باشیم اما متاسفانه کیفیت بد زمین که در این چند روز

بازی های زیادی بر روی آن انجام شده بود باعث شد تا بازیکنانم نتوانند بازی همیشگی خود را ارائه دهند.

سرمربی تراکتورسازی در ادامه خاطرنشان کرد: راه آهن هم بازی خوبی را از خود ارائه داد و آنها هم چند موقعیت داشتند که
نتوانستند به گل دست پیدا کنند اما در مجموع ما بازی قابل قبول تری از خود ارائه دادیم ولی با توجه به اینکه اولین بازی

رسمی ما پس از مدت ها بود هنوز به آن هماهنگی صددرصدی دست پیدا نکرده بودیم.

وی در ادامه افزود: درست است که در این دیدار به نتیجه تساوی دست پیدا کردیم اما مطمئن باشید در بازی های آینده این
تساوی را جبران خواهیم کرد و تنها به سه امتیاز فکر می کنیم.

قلعه نویی در پاسخ به این سوال که آیا تراکتور سازی در نیم فصل دوم نتایج قابل قبولی دست پیدا خواهد کرد گفت: تمام
تلاش بازیکنان در کادر فنی این است که بتوانند در هر بازی موفق باشند اما همین جا و درحضور خبرنگاران اعلام می کنند که از
این بازی به بعد هر دیداری را که نتوانیم پیروز شویم و یا شکست بخوریم باخت ها را به گردن می گیرم و خود را مقصر می

دانم نه کسی دیگر را.

سرمربی تراکتورسازی در پایان و درخصوص حضور هواداران تراکتور در ورزشگاه شهدای شهر قدس گفت: از تمام هواداران
ممنونم که امروز در این هوای سرد به ورزشگاه آمده و تیم ورد علاقه شان را تشویق کردند و امیدوارم تا پایان سال تیم خود را

تنها نگذارند.
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